



Вилла в Морайре с гостевой квартирой

Ref. CH3161

вилла, Moraira, Paichi



Terreno	Plot size	Grundstück	Terrain	760 m2
Sup. Constr.	Build Area	Beb. Fläche	Sup. Constr.	168 m2
Plantas	Storeys	Etagen	Étages	2
Habitaciones	Bedrooms	Schlafzimmer	Chambres	3
Baños	Bathrooms	Badezimmer	Salles de bains	2
Salón	Lounge	Wohnzimmer	Salon	2
Cocina	Kitchen	Küche	Cuisine	2
Terraza abierta	Open terrace	Offene Terrasse	Terrasse ouverte	✓
Año de Construcc...	Date of construction	Baujahr	Année de constru...	1982
Reformado en	Date of renovation	Renoviert im Jahr	Rénové en	2020
Calefacción	Heating	Heizung	Chauffage	Газовое
Aire acondicionado	Air conditioning	Klimaanlage	Climatisation	да
Piscina	Pool	Schwimmbad	Piscine	частный
Vistas	Views	Blick	Vue	Вид на море
Orientación	Orientation	Ausrichtung	Orientation	юг
Dist. al mar	Dist. to the sea	Ent. zum Meer	Dist. jusqu'à la...	1,5 km
Dist. a servicios	Dist. to services	Ent. zu Dienstlei...	Dist. aux services	500 m
Dist. al centro u...	Dist. to town centre	Ent. zum Zentrum	Dist. centre ville	1,5 km

495.000 €

🏠 Описание

Вилла в Морайре, частично отремонтированная в 2020 году, готова к переезду. Всего в 500 м от удобств и в 1,5 км от центра города и пляжей. Хороший открытый вид и море. Дом имеет 2 независимых этажа, основное размещение состоит из: гостиная с доступом к покрытой террасе, кухня с баром для завтрака, 1 душевая комната и 2 двухместные спальни. Гостевая квартира на первом этаже состоит из: гостиной, кухни, 1 душевой комнаты, 1 двухкомнатной спальни и хранения / прачечной. Окна из ПВХ с двойным остеклением. Газовое центральное отопление. Кондиционер (горячий и холодный) в холле и во всех спальнях. Электрические ворота. Бассейн (6 x 4 м) с террасой и душем на открытом воздухе. Внедорожная пар...

🏠 Description

Villa in Moraira, partially renovated in 2020, ready to move into. Just 500 m from amenities and 1.5 km from the town center and beaches. Nice open views and the sea. The house has 2 independent floors, the main accommodation consists of: living-dining room with access to covered terrace, kitchen with breakfast bar, 1 shower room and 2 double bedrooms. Guest apartment on the ground floor consists of: living-dining room, kitchen, 1 shower room, 1 double bedroom and storage / laundry. PVC windows with double glazing. Gas central heating. Air conditioning (hot and cold) in the lounge and in all bedrooms. Electric gate. Swimming pool (6 x 4 m) with terrace and outdoor shower. Off road park...



